



SCRIPT LINE

TITLE VI : THE BIG CAT COMES HOME

WILD LIFE / PROTECTION OF SPECIES / TIGERS

Production : CITVC (China)
Versions : 50'
Delivery : 2021
Nationality : Chinese
Language : Voice off in english
Version available : Voice off in english
Rights available : Europe

Trailer :

<https://vimeo.com/manage/videos/1058620891>



Synopsis VI :

A blizzard hit Heilongjiang province, causing a drastic drop in the temperature. Experts are carrying out a task that could be crucial to the future of the Siberian tiger species in China and maybe even the world.

China is an original habitat for tigers, with the legend of the species dating back 2 million years. Through ups and downs since then, people have been making unremitting efforts in recent years to help the big cats return home.

Synopsis VF :

Un blizzard s'est abattu sur la province de Heilongjiang, provoquant une chute drastique des températures. Des experts effectuent une tâche qui pourrait être cruciale pour l'avenir du tigre de Sibérie en Chine et peut-être même dans le monde. La Chine est un habitat historique pour les tigres, la légende de l'espèce remontant à 2 millions d'années. Après des hauts et des bas, des efforts inlassables ont été déployés ces dernières années pour aider les grands félins à rentrer chez eux.